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Адрес Plasway ltd 
Unit 2 Avery Trading Estate 
Kenwood Road 
North Reddish  
SK5 6PH

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Delivering quality doors and conservatory panels since 1986. Since its foundation in 1986, Plasway has developed into one of the UK´s leading door
and conservatory panel suppliers. This unparalled growth has been gained through a combination of constant investment in new tooling, imaginative
and elegant mouldings and door designs. Superior components and construction all to ISO9002 standard. As well as their beautiful appearance,
Plasway doors give you high thermal insulation, colour stability, and they won´t rot or warp. Each panel comprises of two skins which are fire resistant
and available in a choice of widths and 5 shades of white and 3 shades of woodgrain. You´ve also got the additional peace of mind knowing Plasway
doors are all constructed to the ISO9002 standard. In house glass studio. Skilled staff in our own glass studio design and craft a wide range of leaded,
bevelled and transfer printed glass designs, we´ll even supply specials made to order if required.

Company Profile of Plasway ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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